
  
Beste Avraham, 
  
Dit is mijn laatste reactie in deze discussie. Doorgaan heeft geen zin meer, want de ervaring met eerdere discussies met 
jou leert dat als je de bal niet meer kunt raken je op de man speelt. 
  
Ik laat het graag aan het goede oordeel van al degenen die een afschrift van je E-mail hebben ontvangen over of ik een van 
de oorzaken  ben van de verdeeldheid binnen de joodse gemeenschap. 
  
Lezen schijnt een hele kunst te zijn. Ik schrijf niet dat wij polishouders, rekeninghouders en effectenbezitters 
vertegenwoordigd hebben of namens hen zijn opgetreden, maar dat wij hun belangen hebben behartigd.Daar deze 
personen op dat moment slechts zelden bekend waren, hebben wij hen per definitie geen toestemming gevraagd. 
  
Ik denk bovendien dat je je met een belangrijk ding vergist. Het doel van het CJO is nimmer geweest om in het algemeen 
zo veel mogelijk geld binnen te halen ten behoeve van alle Nederlands - Joodse Holocaustsurvivers of voor Nederlands - 
Joodse doelen.Ons doel was tekortkomingen in het rechtsherstel dat destijds heeft plaatsgevonden te corrigeren.In de 
woorden van Israel Singer van het World Jewish Congress, het ging ons om justice en niet om money.Geld is welkom, 
maar secundair.Rechtsherstel corrigeren betekent dat je probeert de specifieke groepen waar je voor opkomt een deel van 
hun bezit terug te geven. In de onderhandelingen met de beurs zijn we gegaan voor de 10% die de ontvangers van een 
uitkering van het Waarborgfonds destijds te kort zijn gekomen.Zij hebben als eerste recht op het geld dat bij die 
onderhandelingen is binnen gehaald. Als er over is - en ik hoop dat dat veel is en dat is ook waarschijnlijk maar niet zeker 
- dan komen de rest van de holocaustsurcvivers en collectieve joodse doelen in aanmerking. Dat was ook de lijn die bij de 
verzekeringen en de rekening courant tegoeden is gevolgd en ook bij internationale uitkeringen van de Zwitserse banken. 
  
Groet, 
  
Joop 

----- Oorspronkelijk bericht -----  
Van: roeta  
Aan: Joop en/of Bettina Sanders ; hans bril ; ronnie dacosta ; malka elburg ; rozette kats ; mirjam kervers ; 
theo van praag ; arthur vis ; wim waaijer ; joop waterman ; jacques grishaver ; anita bruynje ; Berthie 
Nachbahr ; Baruch Bar-Tel ; Benno Bonnewit ; Bob Engelsman ; Chaya Brasz ; Chaya Brasz 2 ; Gideon 
peiper ; Gila Kidar ; Jacques Richter ; Jehudith Millul ; Joel Fishman ; meldpunt Israel ; Philip Staal ; yossi 
dotan ; Yssachar (Barend) Elburg ; ronny polak ; M.E.Paktor ; A. Kasdorp (prive) ; Cidi ; D.ph. Paraira 
Cohen ; E.J. Numann ; esther Koedam ; Harry Hes ; Henri Markens ; jmw ; M. Gelber ; R.J. Wurms  
CC: Ruben Vis  
Verzonden: donderdag 9 november 2000 8:45 
Onderwerp: Effectenbezitters 
 
Beste Joop, 
  
Bijliggend mijn antwoord op jouw onderstaand e-mail d.d.8.11.00 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Avraham 
  

Aan: Joop Sanders 

Inzake: Jouw brief d.d. 8 .11.00 

Onderwerp: Effectenbezitters 
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Ramat Gan, 9 november 2000  

  

Beste Joop, 

Het spijt mij dat jij de toon van onze brieven niet appriceerd, het is zeker niet bedoeld om jou 
persoonlijk aan te vallen.  

M.i. staan jouw standpunten op twee punten recht tegenover de interesse van de eerste generatie 
holocaustsurvivors en de Nederlands-Joodse gemeenschap en organisaties in Nederland. 

Jouw standpunt wat betreft de verdelingscriteria is bekend. Ik wil daar verder hier nu niet op ingaan. 
Het standpunt dat jij vertegenwoordigt, is een van de oorzaken van de verdeling die momenteel 
heerst in de Nederlands - Joodse gemeenschap. 

Citaat uit jouw brief d.d.8.11.00 :" Ik ben er altijd van uitgegaan dat wij als 
CJO/Platform hebben onderhandeld met achtereenvolgens verzekeraars, banken 
en beurs om de belangen van resp. de groepen polishouders, rekeninghouders en 
effectenbezitters te behartigen." 

1. De groepen polishouders, rekeninghouders en effectenbezitters hebben het CJO niet verzocht 
hun te vertegenwoordigen, noch heeft het CJO hun toestemming gevraagd.  

2. Volgens mij komt bovenstaand citaat niet overeen met de statuten en reglementen van de 
CJO, noch van de verenigingen die lid zijn van de CJO en/of AVR.  

3. Dit is een nieuw gezichtspunt wat besproken moet worden als wij het hebben over 
bestuursverantwoordelijkheid.  

4. SPI heeft nooit onderhandeld, noch zich voorgedaan als onderhandelaars te zijn namens 
polishouders, rekeninghouders en effectenbezitters. 

Jouw standpunt betreffende de restitutie aan effectenbezitters staat lijnrecht tegenover de interesse 
van de Nederlands –Joodse collectieve doelen en van de  

Nederlands -Joodse holocaustsurvivors. 

De reden dat de AEX en de banken geld betaald hebben, heeft niets te maken met die zogenaamde 
10%. Het heeft alleen te maken met de koude, kille anti-Joodse houding van de Vereniging van 
Effectenhandelaren na de oorlog. Daarover is onderhandeld en daarvoor is het bedrag van 264 
miljoen voor betaald. 

  

  

In antwoord op jouw vraag: 

10% van niet-betaalde effecten is zogenaamd 264miljoen gulden. 90% zal dan  
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1 miljard 976 miljoen gulden zijn. 

70% van de 1 miljard 976 miljoen gulden maakt 1 miljard 383 miljoen uitgekeerd in de vijftiger 
jaren aan ‘groot’ effectenbezitters. 

Jouw voorstel aan deze effectenbezitters is nog 185 miljoen gulden uit te betalen.  

Tenslotte, SPI heeft vastbesloten geen enkele overeenkomst te tekenen indien niet beperkt worden 
de eventuele uitbetalingen aan de Joodse effectenbezitters in de vijftiger jaren. 

Publicaties van lijsten wenst de Nederlandse Joodse gemeenschap niet. Dit zaait alleen maar onrust 
en zal zeker ter gevolgen hebben dat er opnieuw onderhandeld moet worden met de Beurs, Banken 
en de Nederlandse regering. 

Niet te geloven? Ook in de vijftiger jaren was er een eindregeling tot stand gekomen. Volgens het 
standpunt wat jij vertegenwoordigt zal ook dit keer weer onderhandeld moeten worden door de 
Nederlands-Joodse gemeenschap met de Nederlandse financiele wereld zij het dan niet misschien 
door de CJO. 

  

Met vriendelijke persoonlijke groet, 

Avraham Roet 

  

  

  
-----Original Message----- 
From: Joop en/of Bettina Sanders <joop@nik.nl> 
To: hans bril <fam.bril@amveen.demon.nl>; ronnie dacosta <daco@dds.nl>; malka elburg 
<malkaelburg@hotmail.com>; rozette kats <roZkats@compuserve.com>; mirjam kervers 
<granny@stad.dsl.nl>; theo van praag <theo@vanpraag.com>; arthur vis <avis@few.eur.nl>; wim waaijer 
<w.waaijer@planet.nl>; joop waterman <swatje@xs4all.nl>; jacques grishaver <lojac@xs4all.nl>; anita 
bruynje <r.bruynje@hetnet.nl>; Berthie Nachbahr <nachbahr@netvision.net.il>; Baruch Bar-Tel 
<ilpbr_tu@netvision.net.il>; Benno Bonnewit <ben_bon@hotmail.com>; Bob Engelsman 
<bob_e@zahav.net.il>; Chaya Brasz <brasz@vms.huji.ac.il>; Chaya Brasz 2 <dutchjew@cc.huji.ac.il>; 
Gideon peiper <peiper@surfree.co.il>; Gila Kidar <moshekid@netvision.net.il>; Jacques Richter 
<richterj@netvision.net.il>; Jehudith Millul <otsmotg@bezeqint.net>; Joel Fishman 
<jfishman@netvision.net.il>; meldpunt Israel <cmil@inter.net.il>; Philip Staal <staal@sisanit.co.il>; yossi 
dotan <yosdotan@bezeqint.net>; Yssachar (Barend) Elburg <yselburg@netvision.net.il>; ronny polak 
<rpolak@netvision.net.il>; M.E.Paktor <paktor.me@wxs.nl>; A. Kasdorp (prive) <akasdorp@xs4all.nl>; Cidi 
<cidi@cidi.nl>; D.ph. Paraira Cohen <david.cohenparaira@zuideramstel.amsterdam.nl>; E.J. Numann 
<numann.ej@wxs.nl>; esther Koedam <estherk@cidi.nl>; Harry Hes <ghes@wxs.nl>; Henri Markens 
<hmarkens@worldonline.nl>; jmw <jmw@joods.nl>; M. Gelber <mgelber@igr.nl>; R.J. Wurms 
<robwurms@worldonline.nl>; roeta <roeta@isdn.net.il> 
Cc: Ruben Vis <rubenvis@nik.nl> 
Date: éåí øáéòé 08 ðåáîáø 2000 15:43 
Subject: Re: verzekeringspolis 
 
Beste Avraham, 
  
Hierbij het antwoord op je vragen 
  
Met virendelijke groet, 
  
Joop 
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n.b. Ik hoorde zojuist dat op verzoek van het Ministerie van Financien en het ZBO bestuur Frits Hoek nog volgende 
week met een nota komt.Het lijkt me belangrijk daarop te wachten. 

----- Oorspronkelijk bericht -----  
Van: roeta  
Aan: R.J. Wurms ; M. Gelber ; joop sanders ; jmw ; Henri Markens ; Harry Hes ; esther Koedam ; E.J. 
Numann ; D.ph. Paraira Cohen ; Cidi ; A. Kasdorp (prive) ; M.E.Paktor ; ronny polak ; Yssachar (Barend) 
Elburg ; yossi dotan ; Philip Staal ; meldpunt Israel ; Joel Fishman ; Jehudith Millul ; Jacques Richter ; Gila 
Kidar ; Gideon peiper ; Chaya Brasz 2 ; Chaya Brasz ; Bob Engelsman ; Benno Bonnewit ; Baruch Bar-
Tel ; Berthie Nachbahr ; anita bruynje ; jacques grishaver ; joop waterman ; wim waaijer ; arthur vis ; theo 
van praag ; mirjam kervers ; rozette kats ; malka elburg ; ronnie dacosta ; hans bril  
Verzonden: dinsdag 7 november 2000 12:53 
Onderwerp: Fw: verzekeringspolis 
 
  
-----Original Message----- 
From: roeta <roeta@isdn.net.il> 
To: Joop en/of Bettina Sanders <joop@nik.nl> 
Date: éåí ùìéùé 07 ðåáîáø 2000 13:50 
Subject: Re: verzekeringspolis 
 

  

Aan: Joop Sanders 

Inzake: Verzekeringspolis 

Ramat Gan, 7 november 2000  

Beste Joop, 

Bedankt voor jouw e-mail d.d. 6 november 2000. 

1) Ik heb jouw e-mail aan de leden van bestuur Stichting Platform Israel doorgestuurd. 

2) De verzekeringspolis komt overeen met jouw opinie. Gaarne uitleg waar jij je over 
verwonderde. 

3.1) Ik begrijp dat jouw standpunt is dat indien er voldoende claims zijn van effectenbezitters, aan 
hen de volle 264 miljoen uitgekeerd moet worden. 

3.2) Dit betekent dus dat jij ervoor bent dat grote effectenbezitters (70%) die reeds meer dan 
1miljard gulden uitgekeerd kregen nogmaals op 185 miljoen recht hebben? 

3.3) Is bovenstaande besproken en besloten in het bestuur van NIK? 

3.4) Is het mogelijk voor Platform Israel haar standpunt uit te leggen aan de NIK? 

Met vriendelijke groet, 

Avraham Roet 
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Cc. Bestuur CJO 

                “ “ AVR 

                “ “ SPI 

-----Original Message----- 
From: Joop en/of Bettina Sanders <joop@nik.nl> 
To: roeta <roeta@isdn.net.il> 
Cc: david cohen paraira <david.cohenparaira@zuideramstel.amsterdam.nl>; Avraham Roet 
<roeta@isdn.net.il>; Ernst Numann <numann.ej@wxs.nl>; Esther Koedam <estherk@cidi.nl>; Hans Vuijsje 
<h.vuijsje@joodswelzijn.nl>; Harry Hes <ghes@wxs.nl>; Henri Markens <hmarkens@worldonline.nl>; 
Micha Gelber <mgelber@igr.nl>; Rob Wurms <robwurms@worldonline.nl>; Ronny Naftaniel <cidi@cidi.nl>; 
Toon Kasdorp <akasdorp@xs4all.nl> 
Date: éåí ùðé 06 ðåáîáø 2000 14:34 
Subject: Re: verzekeringspolis 
 
Beste Avraham, 
  
In de E-mail van gisteren stel je dat mijn pleidooi op de CAP vergadering - die plaats vond op 30 oktober - heeft 
geleid tot de eis van verzekeraars het gehele effectenbedrag te reserveren.Je vergist je volledig. De polis waaruit ik 
citeerde is door de verzekeraars al getekend op 26 oktober. 
Ik verzoek je dit antwoord door te zenden aan het gehele Platform Israel. 
  
Ik ben vooralsnog van mening dat de gehele 264 miljoen moet worden gereserveerd, omdat zowel onze persoonlijke 
bezittingen als de vermogens van de organisaties waar wij deel van uitmaken anders gevaar kunnen lopen.Niemand 
kan immers momenteel zeggen hoe eventuele toekomstige rechtszaken zullen aflopen. Overigens staat dit hele 
onderwerp voor vanavond op de agenda. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Joop 
  

----- Oorspronkelijk bericht -----  
Van: roeta  
Aan: joop sanders  
Verzonden: zondag 5 november 2000 12:57 
Onderwerp: verzekeringspolis 
 

  

Aan: Joop Sanders 

Inzake: Verzekeringspolis 

Ramat Gan, 5 november 2000  

Beste Joop, 

Bedankt voor jouw e-mail betreffende de verzekeringspolis en de daarop volgende 
correspondentie met Barend Elburg.  

Er is een uitdrukking in Israel: “ Bokertov, Jirmajahoe”.
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De mogelijk effectenclaims van vroegere effectenbezitters was toch het onderwerp op de 
vergadering van CAP. Jouw pleidooi ten gunste van de toenmalige effectenbezitters is de reden 
dat de verzekeraars het gehele bedrag willen reserveren. 

Nog twee opmerkingen: 

1. Het CJO en Platform Israel hebben Ronnie Naftaniel en mij aangewezen als commissie 
voor de bestuursverantwoordelijkheden. Op ons verzoek hebben Menno Paktor en Hans 
Bril ons geassisteerd in deze zaak. 

2. Als bestuurslid van het CJO en eveneens als plaatsvervanger bij het ZBO i.o. zijn jouw 
bestuursverantwoordelijkheden verzekerd. 

3. Welk bedrag stel jij voor als reservering van de 264 miljoen van de AEX in de huidige 
situatie? Ben jij bereid om in de Stichting Effectenclaim te zitten en persoonlijke 
bestuursverantwoordelijkheid te dragen? 

Met vriendelijke groet, 

 
Avraham Roet 
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